
Dz-07.0021.4.2022 

Protokół nr 41/2022 

z XLI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 26 kwietnia 2022 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. Obrady odbyły się w budynku Szkoły Podstawowej nr 31 przy ul. Prusa 18 

w Krakowie, bezpośrednio sąsiadującym z siedzibą Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 18 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XLI sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że wszystkie projekty 

uchwał wpłynęły w terminie dłuższym nie 8 dni przed terminem sesji i zapytał, czy ktoś chce 

uzupełnić porządek obrad. Nie zgłoszono żadnego wniosku o zmianę porządku. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Dzielnicy odbytej w dniu 22 marca 2022 r.. 

4. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – 

projektodawca Zarząd – (druk nr 405, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do realizacji 

brakującego odcinka ścieżki rowerowej po wschodniej stronie Obwodnicy Bielan, na 

odcinku od ronda w ciągu ul. Księcia Józefa do mostu na rzece Sance i dalej w kierunku 

ronda im. H. Hoovera – projektodawca Zarząd (druk nr 406, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na 

realizację zadań, o których mowa w § 3 pkt 1 oraz 65 ust. 3 Statutu Dzielnicy, za 2021 

rok – projektodawca Komisja Rewizyjna (druk nr 407, referuje Jerzy Milej). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn. „Budowa samorządowego publicznie 

dostępnego bulwaru Rudawy polegająca na utwardzeniu powierzchni gruntu wraz 

z budową pochylni, budowie obiektów małej architektury, budowie instalacji 

elektroenergetycznej oświetlenia wzdłuż utwardzonej powierzchni gruntu wraz 

z rozbudową muru, na działkach nr 409/1, 423/1 obr. 14 Krowodrza przy 

ul. Kasztelańskiej i al. Focha w Krakowie” (pismo znak: AU-02-6.6733.24.2022.WKA 

z 31.03.2022 r.) – projektodawca Zarząd (druk nr 408, referuje Szczęsny Filipiak). 



8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej sprzedaży w trybie bezprzetargowym 

działek o numerach: 307/7, 318/15, 307/8, 307/9 obr. 14 jednostka ewidencyjna 

Krowodrza, położonych przy ul. Senatorskiej (pismo znak: GS-01.6840.167.2020.BF2 

z 31.03.2022 r.) – projektodawca Zarząd (druk nr 409, referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

w 2022 roku – projektodawca Zarząd (druk nr 410, referuje Szczęsny Filipiak). 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwały nr XL/389/2022 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 22 marca 2022 roku w sprawie poparcia inicjatywy mieszkańców, zmierzającej do 

powstania/namalowania muralu na budynku przy ul. Kościuszki 18 w Krakowie – 

projektodawca Zarząd (druk nr 411, referuje Szczęsny Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę organizacji ruchu na ul. Księcia Józefa na 

odcinku pomiędzy skrzyżowaniem z ul. Gajówka a zjazdem na „obwodnicę” Przegorzał 

– projektodawca Zarząd (druk nr 412, referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku o włączenie lokalizacji z terenu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do prowadzonego przez Wodociągi Miasta Krakowa S.A. programu 

inwestycyjnego pn. „Budowa Infrastruktury Sanitarnej” – projektodawca Zarząd (druk 

nr 413, referuje Marzena Garzeł). 

13. Projekt uchwały w sprawie wniosku o zwiększenie częstotliwości kursowania linii 

autobusowych komunikacji miejskiej w rejonie ul. Królowej Jadwigi – projektodawca 

Komisja Infrastruktury (druk nr 414, referuje Tomasz Jakubowski). 

14. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa ul. Lajkonika w Krakowie” – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk 

nr 415, referuje Tomasz Jakubowski). 

15. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Komisja 

Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych (druk nr 416,  referuje Andrzej Hawranek). 

16. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XL sesji Rady Dzielnicy 

VII, odbytej w dniu 22 marca 2022 roku nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z ich przyjęciem. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 zreferował Szczęsny 

Filipiak.  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 została podjęta 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XLI/394/2022). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do realizacji 

brakującego odcinka ścieżki rowerowej po wschodniej stronie Obwodnicy Bielan, na odcinku 



od ronda w ciągu ul. Księcia Józefa do mostu na rzece Sance i dalej w kierunku ronda im. 

H. Hoovera zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do realizacji brakującego 

odcinka ścieżki rowerowej po wschodniej stronie Obwodnicy Bielan, na odcinku od 

ronda w ciągu ul. Księcia Józefa do mostu na rzece Sance i dalej w kierunku ronda 

im. H. Hoovera została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XLI/395/2022). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację 

zadań, o których mowa w § 3 pkt 1 oraz 65 ust. 3 Statutu Dzielnicy, za 2021 rok zreferował w 

imieniu projektodawcy Jerzy Milej. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Jerzy Milej. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację 

zadań, o których mowa w § 3 pkt 1 oraz 65 ust. 3 Statutu Dzielnicy, za 2021 rok została 

podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XLI/396/2022). 

W trakcie procedowania 6. punktu porządku obrad na salę przybył radny Paweł Kowalski. 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego 

dla zamierzenia inwestycyjnego pn. „Budowa samorządowego publicznie dostępnego 

bulwaru Rudawy polegająca na utwardzeniu powierzchni gruntu wraz z budową pochylni, 

budowie obiektów małej architektury, budowie instalacji elektroenergetycznej oświetlenia 

wzdłuż utwardzonej powierzchni gruntu wraz z rozbudową muru, na działkach nr 409/1, 

423/1 obr. 14 Krowodrza przy ul. Kasztelańskiej i al. Focha w Krakowie” (pismo znak: AU-

02-6.6733.24.2022.WKA z 31.03.2022 r.) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Marcin Kapusta, Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Kwarciak, Maciej Tumidajski, 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego 

dla zamierzenia inwestycyjnego pn. „Budowa samorządowego publicznie dostępnego 

bulwaru Rudawy polegająca na utwardzeniu powierzchni gruntu wraz z budową 

pochylni, budowie obiektów małej architektury, budowie instalacji elektroenergetycznej 

oświetlenia wzdłuż utwardzonej powierzchni gruntu wraz z rozbudową muru, na 

działkach nr 409/1, 423/1 obr. 14 Krowodrza przy ul. Kasztelańskiej i al. Focha 

w Krakowie” (pismo znak: AU-02-6.6733.24.2022.WKA z 31.03.2022 r.) została podjęta 

jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr XLI/397/2022). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej sprzedaży w trybie bezprzetargowym działek o 

numerach: 307/7, 318/15, 307/8, 307/9 obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, 

położonych przy ul. Senatorskiej (pismo znak: GS-01.6840.167.2020.BF2 z 31.03.2022 r.) 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 



W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski, Maciej 

Tumidajski, Paweł Kajfasz. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej sprzedaży w trybie bezprzetargowym działek 

o numerach: 307/7, 318/15, 307/8, 307/9 obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, 

położonych przy ul. Senatorskiej (pismo znak: GS-01.6840.167.2020.BF2 z 31.03.2022 r.) 
została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XLI/398/2022). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2022 

roku zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2022 roku 

została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XLI/399/2022). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie uchwały nr XL/389/2022 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 

22 marca 2022 roku w sprawie poparcia inicjatywy mieszkańców, zmierzającej do 

powstania/namalowania muralu na budynku przy ul. Kościuszki 18 w Krakowie zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Paweł Kajfasz. 

Uchwała w sprawie uchwały nr XL/389/2022 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 22 

marca 2022 roku w sprawie poparcia inicjatywy mieszkańców, zmierzającej do 

powstania/namalowania muralu na budynku przy ul. Kościuszki 18 w Krakowie została 

podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr XLI/400/2022). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę organizacji ruchu na ul. Księcia Józefa na 

odcinku pomiędzy skrzyżowaniem z ul. Gajówka a zjazdem na „obwodnicę” Przegorzał 

zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

Wobec dyskusji głos zabrali Tomasz Jakubowski i Witold Górny. 

Uchwała w sprawie wniosku o zmianę organizacji ruchu na ul. Księcia Józefa na 

odcinku pomiędzy skrzyżowaniem z ul. Gajówka a zjazdem na „obwodnicę” Przegorzał 
została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XLI/401/2022). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o włączenie lokalizacji z terenu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do prowadzonego przez Wodociągi Miasta Krakowa S.A. programu 

inwestycyjnego pn. „Budowa Infrastruktury Sanitarnej” zreferowała w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. Złożył on również w imieniu Zarządu poprawkę do projektu uchwały, 

w brzmieniu: 

W załączniku do uchwały dopisuje się na pozycji 3. następującą lokalizację: 

3. Al. Kasztanowa 32C 272/6 obr. K-9 NIE TAK 



 

W dyskusji głos zabrali Julia Mach i Witold Górny. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę do projektu uchwały. Została ona przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie w sprawie wniosku o włączenie lokalizacji z terenu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do prowadzonego przez Wodociągi Miasta Krakowa S.A. programu 

inwestycyjnego pn. „Budowa Infrastruktury Sanitarnej” została podjęta stosunkiem 

głosów: 17 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr XLI/402/2022). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o zwiększenie częstotliwości kursowania linii 

autobusowych komunikacji miejskiej w rejonie ul. Królowej Jadwigi zreferował w imieniu 

projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, 

Witold Górny, Marek Sikora, Tomasz Jakubowski, Marzena Garzeł, Jakub Markowski. 

Uchwała w sprawie wniosku o zwiększenie częstotliwości kursowania linii autobusowych 

komunikacji miejskiej w rejonie ul. Królowej Jadwigi została podjęta jednomyślnie 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLI/403/2022). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa ul. Lajkonika w Krakowie” zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz 

Jakubowski. 

Szczęsny Filipiak złożył poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W podstawie prawnej do uchwały zmienia się zapis dotyczący publikatora na następujący: 

(Dz. Urz. Woj. Małopolskiego z 2021 r. poz. 6701). 

Wobec zgłoszeń do dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał poprawkę pod 

głosowanie. Została ona podjęta jednomyślnie – 19 głosami za projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Uchwała w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa ul. Lajkonika w Krakowie” została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za 

(Uchwała nr XLI/404/2022). 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022, w związku z nieobecnością wskazanego referenta, 

zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Marzena Garzeł, Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Krzysztof Kwarciak, 

Tomasz Jakubowski, Witold Górny, Jakub Markowski. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za 

(Uchwała nr XLI/405/2022). 

Ad 16. 

Szczęsny Filipiak: 



 poinformował o planowanym na 28 kwietnia br. otwarciu wystawy Smoczy Ogród. 

Bronisław Chromy na Wawelu, która została zorganizowana w Ogrodach Królewskich 

Zamku Królewskiego,  

 poinformował o sytuacji związanej z wycofaniem się Komendy Głównej Policji ze 

współfinansowania zakupu radiowozów dla Komisariatu Policji IV w Krakowie, czego 

skutkiem będzie najprawdopodobniej wycofanie środków samorządowych 

zaangażowanych w te zadania, 

 zreferował odpowiedź Zarządu Zieleni Miejskiej na uchwałę nr XL/393/2022 Rady 

Dzielnicy VII z 22 marca 2022 r. w sprawie wniosku do  Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczącego planowanego sposobu zagospodarowania wałów rzeki Rudawy – pismo 

zostanie przekazane drogą mailową wszystkich radnym, 

 poinformował o rozpoczęciu konsultacji społecznych dotyczący pawilonu „Jordanówka” 

na terenie Parku Jordana – radni otrzymali informację w tej sprawie droga mailową, 

 zwrócił się do zabranych o zgłaszanie do 4 maja br. ewentualnych uwag dotyczących 

ewentualnego zbycia działki nr 739 obr. K-21 przy ul. Orlej (informacja została radnym 

przekazana mailem); uchwałę w tej sprawie wyda podejmie Zarząd Dzielnicy; głos w tej 

sprawie zabrał radny Jakub Markowski, 

 zreferował prośbę Krakowskiej Drużyny Orląt im. Antosia Petrykiewicza o wyrażenie 

zgody na ufundowanie dla Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec Gwoździa Honorowego, który 

zostanie wbity w tablicę pamiątkową w dniu wręczenia sztandaru Związkowi 

Strzeleckiemu „Strzelec” Józefa Piłsudskiego – radni w drodze aklamacji wyrazili 

akceptację dla ww. propozycji, 

 zapoznał zabranych z treścią odpowiedzi Zarządu Dróg Miasta Krakowa na Uchwałę nr 

XXXIX/379/2022 rady Dzielnicy VII z dnia 22.022022 r. w sprawie wniosku o poprawę 

bezpieczeństwa w rejonie przejść dla pieszych na ul. Kościuszki; w dyskusji na ten temat 

głos zabrali: Grzegorz Bała, Witold Górny, Jakub Markowski, Szczęsny Filipiak, Paweł 

Kajfasz, Marek Sikora, Krzysztof Kwarciak; przyjęto ustalenie, że Komisja Infrastruktury 

na posiedzeniu zastanowi się nad ewentualnym wystąpieniem z wnioskiem do Wydziału 

Miejskiego Inżyniera Ruch UMK o ustawienie znaków aktywnych, bądź o zorganizowanie 

wizji w terenie, 

 poinformował o zbliżającym się terminie ewaluacji Emausu i poprosił o zgłaszanie 

ewentualnych uwag na pocztę internetową Dzielnicy, 

 zwrócił się do zebranych, a zwłaszcza do przewodniczących komisji o przestrzeganie 

zasad pisanie projektów uchwał oraz protokołów z posiedzeń, 

 poinformował, że następna sesja Rady Dzielnicy odbędzie się najprawdopodobniej 

w siedzibie Rady; zasugerował również, aby posiedzenia komisji też odbywały się już 

w trybie stacjonarnym, a do przewodniczących komisji zwrócił się z prośba o osobiste 

zapoznawanie się, w siedzibie Rady, z pismami, jakie zostały skierowane do komisji, 

 stwierdził, że w trybie pilnym poszukiwany jest lokal dla klubu seniora  na Półwsiu 

Zwierzynieckim, w którym zajęcia mogłyby się odbywać pięć dni w tygodniu; wypowiedz 

przewodniczącego uzupełniła Marzena Garzeł, 

 poprosił przewodniczących komisji o przynoszenie do sekretariatu projektów protokołów 

z posiedzeń komisji, także tych, które odbywały się w trybie zdalnym, 



 poprosił chętnych o zgłoszenie się do pomocy w realizacji Biegu Śladami panien 

Zwierzynieckich w dniu 21 maja 2022 r; chęć pomocy zadeklarowali Magdalena Mardyła 

i Witold Górny. 

Marzena Garzeł przekazała zebranym informacje nt. organizacji Święta Dzielnicy w dniu 

28 maja 2022 r. 

Szczęsny Filipiak poprosił radnych o zaangażowanie się w organizację Święta Dzielnicy oraz 

przekazał informację na temat udziału Dzielnicy VII w dniu Otwartym Magistratu w dniu 

5 czerwca 2022 r. 

Marzena Garzeł poinformowała, że uroczyste nadanie nazwy Skwer im. Olgi Jackowskiej – 

Kory, w dniu 8 czerwca 2022 r. , odbędzie się prawdopodobnie w godzinach 

popołudniowych, celem umożliwienia liczniejszego udziału mieszkańców. 

Jakub Markowski zwrócił się z wnioskiem o zorganizowanie spotkania w sprawie ogrzewalni, 

działającej przy ul. Księcia Józefa; głos w tej sprawie zabrali również Marek Sikora, Witold 

Górny. 

Krzysztof Kwarciak zwrócił się o interwencję w sprawie sytuacji w przejściu podziemnym 

pod aleją Krasińskiego na wysokości sklepu „Jubilat”, gdzie odpada sufit i pojawiają się 

pęknięcia. 

Witold Górny: 

 poinformował zebranych o ostatnio odbytych spotkaniach z przedstawicielami Zarządu 

Zieleni Miejskiej (w sprawie wymiany sprzętu na terenie uroczyska Bielany), Zarządu 

Dróg Miasta Krakowa (w sprawie przebudowy ul. Starowolskiej) oraz Zarządu 

Infrastruktury Sportowej (w sprawie ewentualnego poparcia wykupu przez Miasto działki 

w Przegorzałach i w sprawie budowy sali gimnastycznej przy szkole Podstawowej nr 32), 

 poinformował zebranych o terminie objazdu ulic na terenie dzielnicy pod katem potrzeb 

remontowych na przyszły rok; objazd odbędzie się 27.04.2022 r. o godz. 10.00. 

Grzegorz Bała: 

 poinformował, że na szlaku migracji zwierząt z Parku Bielańsko-Tynieckiego w stronę 

Zabierzowa właśnie rozpoczyna się inwestycja, 

 zwrócił uwagę na plagę dzików na os. Olszanica; przewodniczący Szczęsny Filipiak 

poinformował, że w tej sprawie należy się zwracać do Straży Miejskiej, 

 poprosił o informację na temat przyspieszenia realizacji przejścia dla pieszych i progów 

zwalniających na ul. Olszanickiej – informacji w tej sprawie udzielił Witold Górny. 

Szczęsny Filipiak zwrócił się do członków Zarządu Dzielnicy o pozostanie po zakończeniu 

sesji, w związku z koniecznością odbycia posiedzenia. 

Marzena Garzeł poinformowała, że krzyż z uszkodzonej kapliczki przy al. Kasztanowej został 

czasowo zdeponowany na parafii na Woli Justowskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.25 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 


